
Zápis z jednání 174. schůze výboru ÚKAS konané v Bílině 10.10.2024 od 16:00 hod. 

 
Přítomni: Duffek, Holcr, Lesnik, Vachuta, Rybák 

Omluveni Simon, Holcrová, 

Hosté:   

Jednání řídil: Milan Rybák – předseda ÚKAS 

Zápis prováděl: Milan Rybák – předseda ÚKAS 

1.  Kontrola úkolů 

2/136    Rybák, Vachuta – hledat možnosti vybudování halových a dalších sportovišť pro atletiku v ÚK.     úkol stálý 
1.  

10/149  Rybák, Vachuta – vytipovat slepá místa v kraji a oslovit někoho, kdo by mohl založit atletický klub - úkol stálý 

          

2. Ekonomicko – hospodářské záležitosti (předkládá M. Rybák a P. Holcrová)     Ú - 1/174    viz příloha č.1 

a)  -  odsouhlasení proplacení faktur, které byly kontrolně odsouhlaseny již formou per rollam v průběhu běžného roku, konkrétně: 

     - medaile a poháry pro KPD starší žactvo, dorost a junioři v hodnotě 12.369, -Kč 

     - pořadatelství KP (viz schválený ceník odměn za pořadatelskou činnost v roce 2024 – jednání VV ÚKAS č.170 ze dne 14.3.2024) 

              - KPD staršího žactva (1.kolo) a KPD mladšího žactva (3.kolo Z) TJ Klášterec n/O v celkové výši 54,000,-Kč 

              - KP jednotlivců ml. žactva a elévů (18.5.2024) a KPD mladšího žactva (3.kolo V) USK Provod Ústí n/L 59.000,-Kč 

              - KPD staršího žactva (2.kolo) a finále KPD mladšího žactva AK Bílina 56.000,-Kč 

              - KPD M+Ž (3.kolo) a  KPD mladšího žactva (1.kolo V) ASK Lovosice  52.000,-Kč 

              - KPD staršího žactva (3.kolo) SK Děčín 29,000, -Kč    

      -  medaile a poháry pro KPD mladšího žactva v hodnotě 6.210-Kč 

b)  není dořešena úhrada propagačních letáků pro Olympijský festival 2024 Most. Původně objednáno 5.000ks, pak sníženo na 2.000ks ale 

fakturováno původních 5.000 ks. Rozhodnutí VV ÚKAS je fakturaci reklamovat a až pak proplatit. 

c)   odsouhlasení nákupu kancelářských potřeb pro hospodářku ÚKAS (papíry, pořadač, pokladní doklady a průhledné obaly) ve výši 439,40Kč 

d)  chybí podepsané a vrácené smlouvy o pořádání KP od Klášterce KPJ hala 10.000,- Kč a od Děčína  

e)  požadavek na provedení kontroly provedených plateb tak, aby byly správně uhrazeny položky patřící do účetnictví ÚKAS a do AA USK 

PROVOD Ústí n/ 

Hlasování:   pro     5     proti     0      zdržel se      0 

 

3. Problematika ÚKAS – předseda ÚKAS 

a)  - příprava a zajištění VH ÚKAS . VV ÚKAS rozhodl, na návrh předsedy ÚKAS, svolat jednání VH ÚKAS na 28.11.2024 (čtvrtek) od 16,30 

do Mostu. Manažer ČAS pro ÚKAS zajistí rozeslání pozvánek na jednání, dle požadavků metodických pokynů ČAS.    Ú - 2/174 

 VV ÚKAS rozhodl, že hlavní body programu VH budou: 

- schválení účetní závěrky za rok 2023 

- zkrácení volebního období předsedy ÚKAS, na jeho osobní žádos, případně celého VV ÚKAS, do další VH ÚKAS v roce 2025. 

- stanovení počtu členů VV ÚKAS na další volební období 

- stanovení termínu volební VH ÚKAS v roce 2025 

Je nutné včas rozeslat pozvánky na VH spolu s místem a datem konání , programem jednání, ……….. 

Hlasování:   pro    5    proti     0     zdržel se      0 

 

b)  - VV ÚKAS projednal problematiku chybějících medailí a pohárů na závěrečných kolech KPD staršího žactva a KPD dorostu a juniorů se 

závěrem, že došlo k pochybení daném špatnou komunikací mezi jednotlivými členy VV ÚKAS a pořadateli akcí. Pro následující období je nutné 

rozdělit odpovědnost za nákup medailí a pohárů (osoba pověřená nákupem) od povinnosti zajistit dodání medailí a pohárů pořadateli akce 

(předseda soutěžní komise a pořadatel akce). 

Rovněž byla uzavřena problematika spojená s nesportovním jednáním p. Purmana, plynoucí mimo jiné z nabádání svých svěřenců k „nepodání 

ruky“ předsedovi VV ÚKAS, pověřenému k předání diplomů. VV ÚKAS bere na vědomí písemné podání vysvětlení pana Purmana s jeho omluvou 

i informaci o telefonické omluvě předsedovi VV ÚKAS. 

Usnesení: VV ÚKAS bere na vědomí      

 

c)  - byl s odstupem zhodnocen Olympijský festival konaný se v termínu 26.7. -11.8.2024 jako úspěšný, a to jak po stránce propagace atletiky a 

sportu, tak i po stránce organizační. VV ÚKAS ještě toto cestou děkuje všem zapojeným členům ÚKAS za aktivní a zodpovědnou spolupráci. 

Usnesení: VV ÚKAS bere na vědomí      

 

e)  - VV ÚKAS zhodnotil účast atletické výpravy na LODM 2024 v Českých Budějovicích jako úspěšnou a děkuje ještě touto cestou všem 

zainteresovaným (závodníkům a funkcionářskému doprovodu) za odvedenou práci. 

 Usnesení: VV ÚKAS bere na vědomí      

 

f)  - předseda VV ÚKAS upozornil na nutnost řešit právní ukotvení Atletické akademie ÚKAS. Je nutné rozhodnout se, zda zachovat současnou 

formu, či zda řešit situaci založením spolku s IČO.    Ú - 3/174 

Hlasování:   pro      5   proti     0     zdržel se    0 

 

g)  - předseda VV ÚKAS informoval VV ÚKAS o stavu následného pokračování tradičního závodu „Duchcovský viadukt“ (71.ročník). Dle 

dostupných informací již oddíl AK Duchcov nemá zájem v organizaci závodu pokračovat.  

Usnesení: VV ÚKAS bere na vědomí      

 

h)  -  předseda VV ÚKAS informoval o nutnosti dořešit podporu 80. ročníku Běhu Doubravkou. Předběžně byla domluvená podpora formou 

nákupu 200ks pamětních medailí s předpokládanou úhradou 5.000,-Kč . Později došlo k navýšení počtu medailí na 250ks. VV ÚKAS rozhodl 

zachovat domluvenou výši podpory s tím, že pořadateli akce pošle částku 5.000,-Kč na základě jím doložené faktury za pořízení medailí. Ú - 4/174     

Hlasování:   pro    5       proti       0     zdržel se       0 
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i)  - předseda VV ÚKAS informoval VV ÚKAS o povodňové situaci v rámci atletických oddílů v Ústeckém kraji (ASK Děčín a ASK Lovosice) 

Usnesení: VV ÚKAS bere na vědomí      

 

j)  - předseda VV ÚKAS informoval VV ÚKAS o zprávě, vážící se k vývoji členské základny v ÚKAS, kterou vypracoval manažer ČAS pro 

Ústecký kraj pan Vachuta , na základě zadání z ČAS. Manažer ČAS rozešle tuto zprávu na základě projeveného zájmu jednotlivým AO/AK ÚK 

a dále bude zpráva zveřejněna na webu ÚKAS. 

Usnesení: VV ÚKAS bere na vědomí      

 

k)  - předseda VV ÚKAS informoval VV ÚKAS o vypsaných dotačních programech ÚK, konkrétně: 

 - „Akademie talentované mládeže olympijských sportů Ústeckého kraje 2025“  lhůta podání žádostí bude zveřejněna  

- „Tréninková střediska mládeže v Ústeckém kraji 2025“.    lhůta podání žádostí bude zveřejněna                                      Ú - 5/174 

Usnesení: VV ÚKAS bere na vědomí      

l)   - předseda VV ÚKAS informoval VV ÚKAS o své účasti na veřejné debatě s předsedou NSA Ondřejem Šebkem, která se konala 8.10.2024 

v Ústí n/L 

Usnesení: VV ÚKAS bere na vědomí      

 

m)  - předseda VV ÚKAS informoval VV ÚKAS o připravovaném semináři ČAS „Atletický klub a oddíl ve 21. století – výzvy a praxe“ 

Usnesení: VV ÚKAS bere na vědomí      

 

 

4.          Problematika činnosti komise rozhodčích - předseda KR Miroslav Vachuta 

a)  předseda komise rozhodčích informoval o potřebě dořešit otázku povinnosti měření a vážení náčiní na závodech mladšího žactva a elévů – po 

projednání v SK bylo rozhodnuto, nevysílat na závody mladšího žactva a elévů, pořádané ÚKAS, rozhodčího měření a vážení. Povinnost měření 

a vážení bude dána možnostmi pořadatele. 

 

b)  předseda komise rozhodčích navrhl, předložit na ČAS stanovisko ÚKAS, ohledně kritérií pro splnění kvalifikačních limitů: 

-  na mistrovské závody ČAS  

-  pro zařazování do ČPTM 

VV ÚKAS zvážil závažnost předloženého návrhu a pověřil předsedu ÚKAS a manažera ČAS pro ÚK, otevřít dané téma na semináři ČAS 

„Atletický klub a oddíl ve 21. století – výzvy a praxe“, konaný v Poděbradech ve dnech 11. – 13.10.2024 

 

c)  předseda komise rozhodčích informoval o záměru, uskutečnit do konce roku 2024, případně začátkem roku 2025, školení a doškolení 

rozhodčích 3. tříd. 

 

d)  předseda komise rozhodčích informoval o častých elementárních chybách při rozhodování rozhodčích na závodech. Z tohoto důvodu bude, 

v rámci KR, na chyby upozorněno 

Usnesení: Výbor ÚKAS bere přednesené informace v bodech a – d)  na vědomí   

 

 

5.)         Problematika činnosti komise sportovní - předseda komise sportovní Pavel Duffe 

a)  předseda sportovní komise předložil VV ÚKAS dosud domluvené termíny halových KP v roce 2025: 

-  2.2.2025 KP staršího žactva, dorostu a juniorů 

-  9.2.2025 KP mužů a žen  

-  23.2.2025 KP mladšího žactva 

 

b)  předseda sportovní komise zhodnotil průběh, zajištění a výkony v soutěžích vyhlášených ÚKAS. Konstatoval, že všechny vyhlášené soutěže 

proběhly bez mimořádných okolností a případné zaznamenané organizační nedostatky, budou řešeny tak, aby k nim již dále nedošlo. 

 

c)  předseda sportovní komise navrhl termín, místo konání a pořadatele KP ÚKAS v přespolním běhu všech kategorií. Konkrétně se jedná o 

16.11.2025 v Mostě na Benediktu, pořadatel AK Most. Zároveň byl pořadatel akce, AK Most, zaúkolován, aby na akci zajistil startovní čísla, 

která budou uhrazena ÚKAS. 

Usnesení: Výbor ÚKAS bere přednesené informace v bodech a – c) na vědomí  

 

 

6. Problematika činnosti statistika  - statistik ÚKAS  M. Holcr                  

a) statistik ÚKAS připomněl každoroční Anketu o atleta ÚKAS. Po projednání ve VV ÚKAS bylo domluveno, že statistik ÚKAS rozešle všem 

členům VV ÚKAS přehled účastí atletů ÚKAS  na mezinárodních a reprezentačních akcích, spolu s dosaženými umístěními na 1. až 3.místě na 

MČR v jednotlivých kategoriích. Pro vyhlášení Atleta ÚKAS pro rok 2024 budou zachovány kategorie a pavidla vyhlášení stejná, jako v roce 

2023. 

Hlasování:   pro      5   proti     0     zdržel se    0 

 
 

7. Problematika manažera ČAS pro ÚK – Mgr. Miroslav Vachuta 

a)  manažer ČAS pro ÚK informoval VV ÚKAS o proběhlých školních soutěžích - SŠP. V průběhu soutěže zaznamenal zvýšenou úroveň a to jak 

výkony, tak i účastí. Přesto je nutné na propagaci všech školních soutěží dále pracovat a to jak na úrovni KASů, tak i na úrovni ČAS. 

Usnesení: VV ÚKAS bere na vědomí       

 

8. Problematika vedoucího trenéra SCM ÚKAS – Alexej Lesnik 

a)  -vedoucí trenér SCM ÚKAS podal upřesňující informaci k předběžnému návrhu na zařazení atletů ÚKAS do SCM. Ze strany ČAS je vyvíjen 

tlak na snížení počtu návrhů na zařazení do SCM a to cestou zpřísnění limitů (sprinty). Pokud jde o ÚKAS, má předběžně SCM 36 návrhů a o 
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konečném počtu bude rozhodnuto po výkonnostních testech, které proběhnou 17.11.2024 v Praze.Usnesení: Výbor ÚKAS bere přednesené 

informace na vědomí 

 

 

9. Různé – nebyl předložen žádný bod k jednání 

    

     

10. Zadané úkoly 

 

2/136    Rybák, Vachuta – hledat možnosti vybudování halových a dalších sportovišť pro atletiku v ÚK.     úkol stálý 
 

10/149  Rybák, Vachuta – vytipovat slepá místa v kraji a oslovit někoho, kdo by mohl založit atletický klub - úkol stálý 

 

1/174    Rybák, Holcrová - zajistit úkony plynoucí z bodu 2. Ekonomicko  hospodářské záležitosti Zápisu ze 174. jednání Výboru ÚKAS 

 

2/174    Vachuta, Rybák  - zajistit úkony potřebné k realizaci VH ÚKAS 2024, dle požadavků metodických pokynů ČAS       T=28.11.2024 

 

3/174   Rybák, Duffek, Vachuta – zajistit právní rámec Atletické akademie ÚK    T = konec roku 2024 

 

4/147   Rybák, Holcrová – realizovat podporu 80. ročníku Běhu Doubravkou,dle zadaných pravidel. T = 30.11.2024 

5/174   Rybák, Duffek, Vachuta, Lesnik – zajistit přihlášku do vypsaných dotačních titulu „Akademie talentované mládeže olympijských sportů 

Ústeckého kraje 2025“  

 

Příští schůze výboru ÚKAS se uskuteční  14.11.2024 v Bílině na stadionu od 16:00 hod. 

Zapsal: ing. Milan Rybák – předseda ÚKAS 

 

 

 

 

 

 

 

 

Příloha č.1 

Schválená podpora pořadatelských odměn pro soutěže vypsané ÚKAS v roce 2024 (viz bod 2) 

                       Rok 2023                     Rok 2024 

   

 

Ve finále se navýšení bude týkat pořadatelů takto: 

Bílina  2 x 2000,.Kč               4.000,-Kč 

Klášterec 1 x 2000,-Kč          2.000,-Kč 

Ústí  2 x 2000,-Kč                 4.000,-Kč 

Chomutov  1 x 2000,-Kč       2.000,-Kč 

Meziboří 1 x 2000,-Kč          2.000,-Kč 

Lovosice 1 x 2000,-Kč 2.000,-Kč 

Děčín 3 x 2000,-Kč               6.000,-Kč 
 

 

 

 

 

 

 

  počet Kč/závod Celkem  počet Kč/závod Celkem nárůst  

KPJ dospělí 1 32000 32000  1 32000 32000 0 Bílina 

 KPJ juniorstvo + dorost 1 32000 32000  1 32000 32000 0 Klášterec 

 KPJ starší žactvo 1 32000 32000  1 34000 34000 2000 Děčín 

KPJ mladší žactvo a elévstvo 1 32000 32000  1 34000 34000 2000 Ústí 

KPJ víceboje mladšího žactva a elévstva 1 32000 32000  1 34000 34000 2000 Meziboří 

KPD dospělí 2 25000 50000  3 27000 81000 6000 Děčín, Chomutov, Lovosice 

KPD juniorstvo a dorost 2 25000 50000  2 27000 54000 4000 Ústí, Bílina 

KPD staší žactvo 3 27000 81000  3 29000 87000 6000 Klášterec, Bílina, Děčín 

KPD mladší žactvo - východ 3 25000 75000  3 25000 75000 0 Lovosice, Děčín, Ústí 

KPD mladší žactvo - západ 3 25000 75000  3 25000 75000 0 Chomutov, Meziboří, Klášterec 

KPD - mladší žactvo - finále 1 27000 27000  1 27000 27000 0 Bílina 

      518000     565000 22000  


